
 

Prosjektarbeid i Oslo Vest Rotary Klubb 
Det ble sendt ut et skriv i desember om prosjekter OVRK hadde involvert seg i og eventuelle 
nye prosjekter. Dette er også gjentatt tidligere denne uken. 
 
Det er viktig at klubbens medlemmer ikke har for mange prosjekter som kveler interessen.  
Vi må jobbe slik at flest mulig vil engasjere seg og ikke minst har glede av å engasjere seg. 
 
Vi må også ha et edruelig forhold til økonomien. Hva får klubben igjen for en økonomisk 
bistand?  
 
Årsmøtet høsten 2021 konkluderte med at klubben ikke skal engasjere seg i prosjekter som 
kun medførte økonomisk bidrag fra klubben uten noen aktivitet blant klubbens medlemmer. 
' 
Prosjekter hvor klubben ikke belaster økonomien er bra.  
 
Viktig at vi ikke setter i gang prosjekter som dør på rot. Setter vi i gang noe må vi kunne 
levere over tid.  
 
De prosjektene som ble listet opp trenger alle en gruppe som kan dra det videre. De skal ikke 
nødvendigvis gjøre all jobben, men må påse at det gjennomføres/kommer i gang. Derfor må 
vi lage prosjektgrupper som holder i hvert prosjekt. 
 
På bakgrunn av innspill og kommentarer på siste møte er det naturlig å gå videre med 
følgende prosjekter: 

- Vindskift 
- Omsorgskameratene på Madserudhjemmet 
- Mentor ordning 
- Stand ved Frogner Kirke 
- Konsert i Frogner Kirke 

 

Vindskift 
Dette prosjektet har fått god interesse i klubben. Vi har god dialog både med distrikt 2310 og 
Ekeberg RK. Jeg vet også at Vindskift skal presentere seg i både Akersborg RK og Oslo 
International Rotary Club. Vestheim RK vil også høre mer om Vindskift. 
 
Det er også god dialog med Vindskift og Norges Seilforbund. Tanken er å hjelpe til å få 
prosjektet kjent langs hele kysten. Dagens President i NSF bor i Drøbak og hennes far er 
mangeårig medlem i Drøbak RK. 
 
Dagens Distriktsguvernør er positiv til Vindskift og vil gjenre være med på møter som kan 
utvide horisonten både mot NSF/NIF og and Rotary distrikter. 
 
Hovedoppgavene blir 

- Intern inspirasjon slik at flere hos oss blir med både ut på vannet og hjelper til med 
mat etc. til ungdommen. 



 

- Kontakt med andre Rotary klubber 
- God kontakt med jentene i Vindskift 

 
Noen medlemmer har allerede engasjert seg i dette prosjekt, men vi trenger i alt 4-5 
personer som kan drive dette videre. 
 
Kontaktperson for prosjektet er Pål. 
 

Omsorgskameratene på Madserudhjemmet 
Per Arild har tatt opp hansken fra tidligere aktivitet mot Madserud hjemmet. 
 
Kirsten og Per Gustav var innom Madserud hjemmet før jul med hilsen og julestjerner fra 
OVRK.  
 
Skal vi besøke Madserud hjemmet ved å legge et møte der? 
 
Det trengs flere personer som er interessert og som kan være med på besøk på Madserud 
hjemmet, jo flere desto bedre. Samtidig ønsker vi etter hvert å få besøk av en eller flere av 
beboerne på våre møter på Schafteløkken. 
 
Kontaktperson for prosjektet er Per Arild. 
 

Lombok Now 
Dette prosjektet dekker engelsk opplæring for jenter i Indonesia. Det er initiert av Cecilie 
Lied. Dette vil kreve en god del planlegging og innsats. Det vil også koste en del penger.  
 
Dersom det er interesse for å utvikle dette prosjektet må vi lage et utvalg som ser på hele 
prosjektet m.h.t. økonomi og arbeidsinnsats fra klubben. Viktig her å se hvordan andre 
klubber og distriktet kan komme med. 
 
Hvordan skal vi få dette opp å stå? 
Hvilken kontakt skal vi ha med distriktet? 
Hvordan vil økonomien være? 
Hvilken tidshorisont tenker vi? 
 
Dette er et nytt prosjekt og starter muligens noe vi ikke kan stoppe? Hva skjer om vår 
aktivitet stopper? 
 
Slik prosjektet er fremlagt vil det være begrenset til et økonomisk bedrag fra klubben uten at 
noen av medlemmene blir aktivisert. Det er derfor ikke aktuelt å gå videre med dette 
prosjektet. 
 
Kontaktperson for prosjektet har vært Cecilie. 
  



 

Mentorgruppe 
Det er tre grupper å være mentor for; 
1) Profesjonelle mentorer overfor yrkesaktive slik Vestheim RK har etablert.  

a. Dette er en profesjonell gruppe som tar seg betalt. Mao en inntektskilde for 
klubben 

b. Vi må finne et firma eller foretak som er interessert. Vanskelig å få enkeltpersoner 
til å betale 

c. Vå bør kanskje være flere innen samme yrkesfelt for å kunne ha noe å selge 
2) Mentor i samarbeid med NAV overfor personer som kommer til landet. Dette er forslag 

fra Distrikts guvernøren, Erik Norman.  
a. Det er 4 klubber som i dag er involvert i dette. Ateneum, Gimle Vestheim og Oslo 

RK. 
b. Det er ca. 70 totalt i klubbene som har engasjert seg. 
c. Det er etablert kontakt både med Frogner og Grünerløkka Nav-kontor 
d. Det er gjerne en 2 års periode man er mentor for en person. 

3) Mentor hvor eldre medlemmer av OVRK kan være mentor/samtalepartner overfor yngre 
medlemmer i klubben.  

a. Dette vil kunne være en start på en Yrkeskomite 
b. Dette vil også gjøre det lettere for nye medlemmer å komme inn i klubbmiljøet 

 
Det er stor interesse i kubben for å komme i gang med mentoring spesielt sammen med Nav 
(punkt 2) og internt i klubben (punkt 3). De som er interessert i dette må ta kontakt med Dag. 
 
Dag vil ta kontakt med Vestheim RK for å få en representant derfra til å komme å fortelle om 
prosjektet i vår klubb. Samtidig vil Dag ta kontakt med Frogner NAV for at disse også kan 
fortelle om dette prosjektet fra deres side. 
 
Kontaktperson for prosjektet er Dag. 
 

Stand ved Frogner Kirke. 
Tanken er å lage en stand utenfor Kirkestuen ved Frogner Kirke en lørdag i mai/juni når 
Bygdø Allé er stengt for biltrafikk i forbindelse med den årlige markedsdagen. 
 
Her kan vi markedsføre OVRK og våre prosjekter. 
 
Skal vi gjøre det alene eller sammen med naboklubber? 
 
Det trengs 2-3 personer til å arbeide med dette, og hvis klubben bestemmer seg for å ha en 
slik stand eventuelt sammen med andre Rotaryklubber og samarbeidspartnere må mange 
flere medlemmer være med på den aktuelle dagen. 
 
Datoen for markedsdagen vil bli avklart. 
 
Kontaktperson er Erik. 
 



 

Konsert i Frogner Kirke 
Pål fikk denne ideen etter å ha hørt på Nordberg RK. De har tradisjon med å lage en 
kirkekonsert. 
Dette har for Nordberg vært en god inntektskilde.   
 
Kanskje ikke så lett å konkurrere med alle kirkekonsertene før jul, men hva med en nyttårs 
konsert? 
 
Skal vi ha profesjonelle musikere eller har vi medlemmer som selv kan bidra?  
 
Hva med et kor eller to? 
 
Et aktuelt tidspunkt for en kirkekonsert vil være januar eller februar 2023. Er det noen som vil 
involvere seg i dette? 
 
Kontaktperson for prosjektet er Eva i samarbeid med Lisbeth. 


